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Informació falsa sobre
la Secció Local
ERC-Cardedeu

Des de la Secció Local d'ERC
a Cardedeu volíem fer-los
arribar el nostre gran descon
tent. Les edicions de la Revista

del Vallès del passat divendres
18 i del dijous 24 de març,
contenien uns comentaris a la
darrera pàgina, d'autor anò
nim i de font anònima, on es

feia esment de que un ninot
de la companyia McDonald's,
suposadament substret a l'es
tabliment d'aquesta cadena
ubicat al Ramassar, es trobava
al local electoral d'ERC. Més
concretarnent, durant la cele
bració dels bons resultats elec
torals que vam obtenir al maig
de 2003. Volem deixar ben
clar que aquesta informació és
rotundament falsa, cosa que
podrà corroborar qualsevol de
les persones que van passar
pel nostre local durant tot el

temps que va estar en ús. Vo
lem deixar clar també que en

tre els dies 18 i 24 de març ja
vam desmentir aquesta infor
mació amb una nota similar a

aquesta, però la Revista del
Vallès no només no ho va co

rregir, sinó que es va reafir
mar en base a un desconegut
"corriunicant". Esperem que
en el futur la Revista del
Vallès asseguri millor la cridi
bilitat dels seus "comunicants"
anònims i, en definitiva, la
fiabilitat de les informacions

que publica.
SECCIÓ LOCAL

ERC-CARDEDEU

Butano puntualitza
Els usuaris dinstal.lacíons de

gas butà/propà estan obligats
a tenir certificació d'idoneïtat
de la seva instal.lació a fi de

garantir la seva seguretat, així
com el seu subministrament

per part de l'empresa submi
nistradora (Reial Decret

31711993,9 de Novembre
DOGC de 30 de Desembre

1993).
Aquest certificat amb vali

desa de 5 anys (sempre i quan
no es modifiqui ni alteri la

ínstal.lacíó), pot ser efectuat

per part d'una empresa
instal.ladora capacitada a Ser
vei Oficial, el qual certificarà
la inspecció a bé indicarà els
defectes a corregir a fi de po
der-la certificar.

A diferència de la informa
ció apareguda en el seu article
del dia 18-3-05, pàg. 17,
aquest certificat. sí que suposa
un desembols econòmic per
l'usuari, que en el cas del Ser-

REVISTA DEL VALLÈS

Sobre la plaça Joan Oliver

En
referència a un escrit del passat dia 18 de març, a

l'apartat "El lecto opina" ("Els arbres de la plaça
Joan Oliver"), he de dir:

Llàstima que només interpretem les coses segons
ens interessin. Sí que és cert que I'AAVV va fer

una reunió amb alguns veïns, però només amb els de la
zona on s'havien queixat, ja que les branques dels ar

bres els entraven a casa. Nosaltres vam fer la reunió no

més amb les persones afectades per recollir les queixes i
les solucions que ells donaven i n'érem més de 20. És
normal dins d'un grup, si un porta la contrària a la res

ta, que no s'escolti a aquesta minoria, la qual cosa no és
el mateix que no deixar parlar. De tota manera, l'AAVV

ja sap que la plaça és de tothom, i no només de la gent
del barri, i si s'haguessin de tallar els arbres (que no es

farà), abans es parlaria amb els 3.200 veïns que té Can

Bassa. Les queixes s'han traslladat a I'Ajuntament i ells
han enviat uns tècnics a valorar, no a tallar. Que només
escoltem a ens quedem amb el que ens interessa.

JOAN VALERO VALLS
President de l'AAVV de Can Bassa-Palou Nord

Granollers

vei Oficial de Repsol Butano,
a part de certificar la instal.la
ció, permet gaudir d'assegu
rança, asistència tècnica 24
hores i personal capacitat. In

formació que els comuniquem
pel seu coneixement.

BUTANO
VALLÈS ORIENTAL S.A.

Granollers

Gracias al Hospital
y una sugerencia...

Queremos dar las gracias a to

dos los turnos de la sexta

planta del Hospital General de
Granollers por su trato huma
no y cordialidad hacia los en

fermos dándoles apoyo y áni
mo en todo momento. Por

otra parte, nos gustaría que
cambiaran algunas cosas del

hospital, aunque para no ex

tenderme demasiado diré la
que considero más importan
te. La farmacia del hospital
debería permanecer abierta las
24 horas del día, ya que los
medicamentos los suben a las
12 de la mañana y a las 4 de
la tarde. Los enfermos en fase
terminal necesitan la medica
ción a cualquier hora del día.

FAMILIARES DE
RAFAEL MONTERO GÓMEZ

A nuestro compañero
e inolvidable amigo Pere
Muchos son los sentimientos
que han aflorado en todos no

sotros, por todo lo que nos

has aportado con tu personali
dad y tu gran generosidad.

Siempre nos has dado alegría
con tu buen humor y nos has
enseñado a ir de frente afron
tando las adversidades con fir
meza. Por todo esto y por mu

cho más que no sabemos ex

presar con palabras, estaremos

eternamente agradecidos por
haber conocido una persona
como tu. No te vamos a olvi
dar.
CORREOS DE GRANOLLERS

La sanitat pública
i les llistes d'espera
No sé com hauran de solucio
nar aquest tema els hospitals.
La meva mare va ser operada
del genoll dret a l'Hospital de
Granollers dues vegades i no

ha quedat bé. Com que té por
de recalzar el pes en aquesta
cama, ja fa una pila de temps
que li fa molt de mal l'altre

genoll per la sobrecàrrega, i
ara li fan mal els dos. L'han de
tornar a operar del genoll dret
i després ja veurem què pas
sarà, però no se sap quan serà
això.

Suposo que deu haver-hi
malta gent la que es traba en

aquesta situació. Qui pot va a

la privada, però la meva mare

no pot. Té sort que els medi
caments que li recepten no li
fan mal, perquè són molt
forts. Tot i això, hi ha dies que
de tant de dolor li agafen tre

molors. Ha cotitzat tota la vida
com perquè ara no hagi d'es
tar axí, Tots sabem que la gent
de l'hospital va de bòlid, però
alguna cosa es deu poder fer

en aquests casos, perquè es

tem desesperats.
RITA GÓMEZ

Santa Eulàlia de Ronçana

Un any després
El Sr. Zapatero fa un any que,
en el seu mandat, ens ha fet
moltes promeses, però diu
molt i no fa res per Catalunya.
Ara que fa un any enrera el

Congrés dels Diputats va

prohibir l'ús de la llengua ca

talana, TVE segueix sense fer

cap programa en llengua cata

lana per Catalunya, igual que
quan governava el PP del Sr.

Aznar.

Tampoc hem avançat en l'e

tiquetatge en tots els produc
tes que es fan en territori es

panyol, que s'haurien d'eti

quetar també en català,
euskera i gallec, i el Sr. Zapa
tero això no ho fa. Tenint el

suport d'ERC, PSC, CiU i ICV,
si es volgués potenciar aques
tes llengües, crec que ho tira
rien endavant. Tant la dreta
com l'esquerra a Espanya no

fan res per respectar ni poten
ciar la resta de llengües que
fem servir moltes persones.
Molts diàlegs i pocs resultats,
molt riure però res més. Jo no

estic content del primer any
del Sr. Zapatero. Penso que és
un any perdut per Catalunya i

per la llengua catalana, que
no ha avançat ni gota. Podrem
tenir un canal privat de televi
sió en llengua catalana algun
dia? Això espero.

JOSEP PAGÈS I CANALETA
Vilalba Sasserra

Barça no!!!

És decepcionant veure la gent
contenta davant els bons re

sultats del Barça. Sobretot
perquè jo considero que la ca

pital del meu país hauria de

jugar en una lliga catalana, i
no la "lliga nacional de fut
bol". La "liga" de la "peineta"
ens enfonsa i dilueix com a

poble. És el placebo que ens

tranquil.litza perquè els temes

de més importància quedin
per la gent com a segon ter

me.

Quan el Barça no anava tan

bé, i en Laporta volia que els

jugadors aprenguessin català,
hi havia molta gent, molt ca

talana i molt barcelonista, que
deia "El que han de fer és

guanyar partits". És a dir, per
massa gent és primer el Barça,
i la supervivència de la pròpia
llengua és un tema secundari.
Depriment i trist.

EDUARD BARÓ
I GUILLAMON

Cardedeu
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